

Kretsstyremøte 12. september, 2023

Sted: Stiftegården, Kristiansand

Innkalte / fremmøte:

Navn	Fremmøtt	Notat
Jarl Thore Larsen	X	
Athalie Bonden	X	
Åse Kristiansen	X	
Svein haugen	X	
Silje V Larsen	X	
Øyvind Landsnes	X	

Saksliste

- Konstituering av kretsstyret (v/Øyvind)
 - Valg av visekretsleder
 - Innhenting av personnummer for nye kretsstyremedlemmer (kreves for registrering i Brønnøysund)
- Oppdatering av medlemsregister
Se [protokoll fra Kretsting](#), sak 2, side 2.
Status pr i dag
Klarer vi over 300 betalende medlemmer i år?
- Avklare om det er speiderarbeid i Hisøy/Øyestad og Eydehavn
Se [protokoll fra Kretsting](#), sak 2, side 3.
- Kretsleir i 2024
Se [protokoll fra Kretsting](#), sak 4, side 3.
- Path, Roverway 2024
Hvilke grupper kjenner vi til som tenker å arrangere en Path?
Hvilken rolle skal Kretsstyret ta i denne forbindelse?
- Patroljeførerkurs
- Kretsens dag
- Reisestøtte NM23
- Landsting 2023 (info)
- Ledersamlinger
- Patroljekonkurranse på Hove 28. – 30. april (info)
- Eventuelt

Referat

Sak 1 - Konstituering av kretsstyret

Valg av visekretsleder: Åse ble valgt ved akklamasjon

Øyvind oppdaterer Brønnøysund registeret og Hypersys med nytt kretsstyre.

Sak 2 – Oppdatering av medlemsregister

Vi har som mål å ha over 300 betalende medlemmer i kretsen innen nyttår.

Vi vil derfor oppfordre ansvarlig for medlemsregisteret i de ulike gruppene å oppdatere Hypersys innen 1. november, og deretter legge inn nye i god tid før jul, slik at det er tid for speiderne å betale kontingenten.

Vi fordeler gruppene mellom oss i kretsstyret som følger:

Øyvind	Mandal, Bykle, Arendal
Svein	Lindesnes, Øvrebø
Jarl Thore	Grimstad
Åse	Kristiansand V, Vågsbygd

Gruppeleder i Arendal KM speiderne sier de holder liv i gruppa og håper å finne en person som kan ta ansvar for ukentlige møter. Gruppeleder ser for seg å kunne fortsette.

Sak 3 – Avklare om det er speiderarbeid i Hisøy/Øyestad og Eydehavn

Eydehavn har ikke svart. Øyvind følger opp.

Øyvind tar også kontakt med Hisøy/Øyestad

Sak 4 - Kretsleir i 2024

Vi ser for oss en kortere leir, f.eks. onsdag til søndag (4 overnattinger)

Forslag: 26. – 30. juni

(Palmesus er 4. – 6. juli)

Forslag til sted:

- Hamresanden: Åse hører med Ragnhild
- Nordberg fort (Lista): Svein sjekker tilgjengelighet
- Vikingland): Svein sjekker tilgjengelighet
- Kanoleir: Øyvind undersøker muligheter, skisserer
- Bibelskolen i Grimstad): Jarl Thore sjekker tilgjengelighet

Vi trenger plass til maks 150 personer.

Pris?

Sak 5 - Path, Roverway 2024

Grupper som tenker å arrangere Path:

Grimstad tenker å arrangere en Path, f.eks. kanohaik.

Mandal har ambisjoner om å arrangere en Path.

Kretsstyret tar ingen aktiv rolle ifm Path, men kan støtte grupper økonomisk hvis relevant.

Sak 6 – Patruljeførerkurs - Møte

Ansvarlig arrangør: Grimstad

Sted: Helleviga naturskole i Søgne

Tid: 15. – 17. september

Påmeldte pr 12. sept.: 7 fra Grimstad, 3 fra Lindesnes og 1 fra Mandal

Budsjett: kr 10.000

Sak 7 – Kretsens dag

Ansvarlig arrangør: Kristansand V og Vågsbygd

Sted: Helleviga i Søgne

Tid: 17. september

Bykle har banneret, men er ikke påmeldt: Åse tar kontakt

Siren har bestilt årstallhjerter

Øyvind sender kretsens dag-merker med Brynjulf

Åse representerer kretsstyret da Øyvind er på utenlandsreise

Sak 8 – Reisestøtte NM 2023

Grimstad og Bykle deltok med en patrulje hver.

Forslag til vedtak: Budsjettet på kr 15.000 deles likt mellom de to gruppene, dvs kr 7.500 i reisestøtte til hver. Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 9 – Landsting 2023 (info)

Deltagere fra kretsen: Øyvind Landsnes, Silje Veimo Larsen og Ragnhild Wirak (observatør), Jarl Thore Larsen (landsstyret), Siren Therese Klausen (landsstyret).

De to viktigste sakene var:

- Andre gangs vedtak av nytt speiderløfte
- Første gangs vedtak av ny ledererklæring

Jarl Thore informerte. Se for øvrig protokollen fra Landstinget.

Sak 10 – Ledersamlinger

Det ble ikke arrangert ledersamling i august som planlagt.

Vågsbygd er ansvarlig for ledersamling i januar (uke 1). Invitasjon bør gå ut i løpet av november. Åse minner Vågsbygd om dette.

Sak 11 - Patruljekonkurransen på Hove 28. – 30. april (info)

23 patruljer deltok totalt; 11 fra Sørlandet NSF, 9 fra Aust Agder NSF og kun 3 fra Agder KM (to fra Grimstad og en fra Bykle: Noe vi kan gjøre med det?)

Det ble et betydelig underskudd (ca. kr 30.000). Hove var dyrere enn forutsatt. Underskuddet dekkes mellom de tre kretsene basert på antall deltakende patruljer.

Sak 12 – Eventuelt

12.1- Bykлетur

Silje er i gang med planlegging.

12.2 – Neste kretsstyremøter

Tirsdag 24. oktober kl 19:00 – 21:30 i Stiftegården

Tirsdag 28. november kl 18:00 – 21.30 i en god restaurant, husk å invitere Birte (vara)

12.3 – Buria

Buria gjennomførte ekstraordinært årsmøte og ordinært årsmøte i vår. Det ble besluttet at Buira skulle bestå. Vi har ikke fått informasjon om frister for årets tildelinger. **Øyvind** tar kontakt for å sjekke om vi står på distribusjonslisten.